

163. MONTBLANC M Rollerball Pen

萬寶龍 M系列簽字筆

Μ ローラーボール ペン

Designed by Marc Newson, the Montblanc M Rollerball Pen expresses the modernity of today and the timeless elegance of tomorrow. Made of black precious resin with black ink, the writing instrument's fluid lines flow gently into one another. Innovative magnetic cap-closing mechanism automatically aligns the cap with the Montblanc emblem embedded in the 'plateau' of the writing instrument. Two-year manufacturer's warranty. 由馬克·紐森設計的萬寶龍M系列簽字筆,現代感與雋永優雅格調兼具。此書寫工具採用黑色名貴樹脂製成,並配備黑色筆芯,流暢線條柔美變換。創新的磁性筆帽閉合機制能自動對齊筆帽,其頂部內嵌萬寶龍六角白星標誌。兩年原廠保養。

нк\$ **3,630** us\$ **466**

Complimentary engraving service voucher included 包括免費刻字服務贈券一張











164. MONTBLANC StarWalker Resin Ballpoint Pen

萬寶龍 星際行者系列珍貴樹脂原子筆 スターウォーカー レジン リステージ ボールペン

The new StarWalker is about walking amidst the stars. It's about exploring the cosmos and foreign galaxies, about being part of one of the most mysterious and powerful of humankind's adventures: space exploration. The collection's new design celebrates the immense emotion, described by all space travellers, of seeing our blue planet floating in the vast expanse of space. The unique StarWalker emblem technology features a blue translucent dome beneath the Montblanc emblem, reminiscent of the Earth emerging above the lunar horizon. This pen features platinum-coated fittings and a precious black resin barrel. Two-year manufacturer's warranty.

全新星際行者系列讓您於星際間穿梭遨遊。此系列追求宇宙和外星系探索,訴説人類最神秘和最偉大的冒險之一:太空探索。系列的全新設計頌揚太空旅人看見藍色星球漂浮在廣闊宇宙時所描述的澎湃情感。這款精美書寫工具採用獨特的星際行者標誌技術,在萬寶龍標誌下方綴有藍色半透明圓頂圖案,讓人聯想起地球從月球地平線上方浮現的景象。這款原子筆配有鍍鉑金細節、黑色珍貴樹脂筆蓋及筆身。兩年原廠保養。

нк\$ **2,680** US\$ **344**







165. MONTBLANC Urban Spirit Wallet 6CC Black

萬寶龍都市先鋒系列銀包6CC

アーバン スピリット財布6CC ブラック

This wallet is made of full-grain cowhide, with two front pockets, six pockets for credit cards, two compartments for banknotes and two additional pockets. It features the Montblanc Shield technology, which is incorporated in the gold-coloured pocket lining and protects against unauthorised reading, copying and tampering of your personal data. Two-year manufacturer's warranty. (Size: 9.5 x 11 x 2.5cm)

以全粒面牛皮製成的銀包,正面設有兩個隔層,內部設有六個信用卡 隔層、兩個紙幣隔層及兩個附加隔層。銀包內的金色隔層內襯採用 Montblanc Shield防盜技術,可有效防止個人數據信息遭非法讀取、 複製或篡改。兩年原廠保養。(尺寸:9.5 x 11 x 2.5厘米)

HK\$ 2,520 US\$ 324





166. MONTBLANC Belt Horseshoe Buckle

萬寶龍 馬蹄形皮搭扣皮帶 ベルト ホースシュー バック

This self-adjustable, reversible leather belt with one side black and the other brown has a shiny palladium-coated horseshoe pin buckle engraved with the Montblanc brand name and emblem. Two-year manufacturer's warranty. (Size: 120 x 3cm)

這款黑色和啡色的雙面皮帶配有拋光鍍鈀的馬蹄形針式搭扣,側面鑴刻萬寶龍字樣 和萬寶龍標誌,可自行調節長度。兩年原廠保養。(尺寸:120 x 3厘米)

HK\$ 2,090 US\$ 268

167. BALLY Foldable Tote

BALLY 摺疊式手提袋 フォールダブル トート バッグ

A duty free exclusive, this unisex foldable Bally tote bag is made from sleek, easy-to-clean nylon in navy blue, accented by black saffiano leather handles, and the iconic Bally Stripe sits to the front. The zipped tote is the perfect companion for travel, with a generous size for your essentials, and can be packed away in a discreet pouch when not in use – style and function in one. One-year international warranty. (Size: 55 x 33 x 22cm; folded size: 22 x 18 x 5cm)

這款中性可折疊Bally手提袋為免稅市場專賣款式·採用易於打理的時尚海軍藍色尼龍面料製成·搭配黑色十字紋皮革手柄·正面飾有標誌性的Bally條紋。此款拉鏈手提袋可謂旅行的絕佳伴侶·空間寬裕·不用時可收納在隨附的小袋子裡——真可謂時尚與實用的完美結合。一年國際保養。(尺寸:55 x 33 x 22厘米:摺疊後尺寸:22 x 18 x 5厘米)

HK\$ 2,300 US\$ 295 (each 每個)











DUTY FREE EXCLUSIVE 免税市場專售

168. BALLY Men's Smart Wallet

BALLY 男士防護卡片夾錢包 紳士用スマート ウォレット

Men's leather protective cardholder wallet in black. Your safe travel companion, the Bally Men's Smart Wallet will house and protect up to six smooth or five embossed cards from fraud inside its sturdy RFID-protected aluminium case. Access your cards easily via an external lever without opening the button closure clasp. This leather wallet, finished with the iconic Bally Stripe, also features an internal cash and two card slips. One-year international warranty. (Size: 7.5 x 9.5 x 2.5cm)

男士黑色皮革防護卡片夾錢包·您的安全旅行夥伴。Bally智能錢包內設堅固的RFID防盜鋁盒·可為六張平面或五張浮雕卡片提供保護。通過外部手柄可輕鬆拿取卡片·無需打開按鈕卡扣。這款皮革錢包飾有標誌性的Bally條紋,還配有一個內部鈔位和和兩個卡位。一年國際保養。(尺寸:7.5×9.5×2.5厘米)

HK\$ 1,290 US\$ 166 (each 每個)



169. BALLY Layn Ladies' Minibag

BALLY Layn女士迷你包 レイン レディース ミニバッグ

The Layn ladies' minibag is made from black embossed calf. The closure opens to reveal a lined interior with a side slip pocket. The adjustable shoulder strap is made from leather. One-year international warranty. (Size: 18 x 12 x 4.5cm)

這款Layn女士迷你包以黑色壓紋小牛皮製成。打開後可見 帶襯內裡和一個側插袋。可調式肩帶採用皮革材質。一年 國際保養。(尺寸:18 x 12 x 4.5厘米)

нк\$ 3,080 US\$ 395 (each 每個)

(Hong Kong Retail 香港零售價 \$4,490)







170. BALLY Trasai Wallet

BALLY Trasai銀包 トラサイ ウォレット

The Bally Stripe sits to the front of the Trasai, a classic men's wallet in black leather. The interior features eight card slips and two cash sleeves to keep the wallet streamlined, and two discreet additional pockets underneath the card slips. One-year international warranty. (Size: 11 x 10 x 2cm)

經典的Trasai黑色皮革男士銀包正面飾有Bally條紋,內部設有八個卡 片插袋及兩個紙幣間隔,卡片插袋下方還額外設有兩個隱密的口袋, 線條俐落, 型格出眾。一年國際保養。(尺寸:11 x 10 x 2厘米)

US\$ 195 (each 每個) нк\$ 1,520

(Hong Kong Retail 香港零售價 \$2,190)









サングラス - キャラ

These sunglasses feature a special oversized polygonal eyeshape set off by lenses in a gradient tone. Its sleek arms bear the New York fashion house and designer Jill Stuart's name, while the brand's logo is also lasered onto the lens. Adjustable pad arms, along with signature 'J' imprinted nose pads with a silicon surface, offer comfort and style. 100% UV protection. One-year manufacturer's warranty. (Lens width: 6cm; nose bridge width: 1.6cm, temple length: 14cm)

太陽眼鏡Kyra選用簡約的特大多邊形鏡框設計,光滑纖細的鏡臂及漸變色鏡片上鐳射有美國設計師品牌Jill Stuart的標誌。眼鏡亦配以刻有代表品牌的字母[J]的可調校鼻托,配戴時更見舒適。100%紫外線保護。一年原廠保養。(鏡片寬度:6厘米;鼻梁寬度:1.6厘米;鏡臂長度:14厘米)

нк**\$ 1,370** us**\$ 176**



Also available for HK & regional delivery 另提供府上送貨(香港及亞洲特定地區)



172. AMBR EYEWEAR Asteri in Black

AMBR EYEWEAR 黑色Asteri眼鏡 エステリイン ブラック

Ambr Eyewear glasses are designed to protect eyes from the harmful blue light emitted by digital screens, providing relief from eyestrain, headaches, disrupted sleep and even long-term damage. They also look just as stylish as regular glasses. The prescription-free lenses are suitable for those with perfect eyesight, for use while looking at phones, tablets and laptops. Includes hard case and microfibre cloth. One-year manufacturer's warranty. (Lens width: 5cm; nose bridge width: 1.9cm, temple length: 14.5cm)

Ambr Eyewear眼鏡的設計有助阻隔電子屏幕發出的藍光·保障配戴者免受藍光侵害,從而紓緩眼睛疲勞、頭痛、睡眠質素欠佳,甚至長期損傷等的症狀。眼鏡的外型與一般眼鏡無異,時尚百搭。它的鏡片並無度數,適合視力良好的人士在長時間瀏覽智能手機、平板電腦及手提電腦時配戴。附有硬身眼鏡盒及超細纖維眼鏡布。一年原廠保養。(鏡片寬度:5厘米:鼻梁寬度:1.9厘米:鏡臂長度:14.5厘米)

HK\$ 440 US\$ 57









- Anti-reflective coating
- Anti-scratch coating
- Acetate frame



特色

- 防反光塗層
- 防刮塗層
- 醋酸纖維鏡框











LIMITED EDITION 限量版

DUTY FREE EXCLUSIVE 免税市場專售

173. KATE SPADE NEW YORK Corin Bag

KATE SPADE NEW YORK Corin斜揹袋 コリン バッグ

This chic crossbody captures Kate Spade's love of colour in black, red and ivory saffiano leather. A detachable 14K gold-plated chain and leather strap accent makes it perfect for office-to-evening styling. The lined interior is fitted with a practical zip, slip pocket and credit card pockets. Gift box included. Two-year manufacturer's warranty. (Size: 19 x 11.5 x 5cm, strap length: 117cm)

以黑色、紅色和象牙白色saffiano皮革縫製的時尚斜揹袋、彰顯出Kate Spade對色彩的鍾愛之情。斜揹袋綴有鍍14K金鏈條連皮革肩帶、適合用於配襯正式或休閒等日夜不同裝扮。袋內設有襯裡、配備實用拉鏈、插袋和信用卡間隔。隨附禮物盒。兩年原廠保養。(尺寸:19 x 11.5 x 5厘米: 肩帶長度:117厘米)

нк\$ 1,550 us\$ 199



Also available for HK & regional delivery 另提供府上送貨(香港及亞洲特定地區)



174. ANY DI Snake Eye Suncover

ANY DI「蛇之眼」眼鏡套

スネーク アイ サンカバー

Made with fine cowhide leather and 24K gold-plated hardware, this compact soft case protects your glasses from scratches and dust. Hang it from your handbag or belt loop as a chic accessory so that your glasses are always within reach. Simply place your glasses on the soft microfibre cushion, secure the cover with the button, and fold the temples back. This patented design, featuring a striking snakeskin exterior and fierce, stylish look, fits every shape and size of glasses. (Size: $13.5 \times 7 \times 1 \text{cm}$)

Any Di「蛇之眼」眼鏡套採用精美牛皮製成,搭配鍍24K金內扣設計,美觀輕巧,同時還能保護您的眼鏡遠離刮痕和灰塵。將眼鏡套掛在手袋或腰帶上即成為一款吸引艷羨目光的時尚配飾,亦方便您隨時取放眼鏡。只需將眼鏡放在柔軟的微纖維軟墊上,再扣上眼鏡套並摺疊鏡臂即可妥善收納。採用專利設計,適用於各種款式和尺寸的眼鏡,狂野炫酷的蛇皮造型分外搶眼。(尺寸:13.5 x 7 x 1厘米)

HK\$ 690 US\$ 89 (each 每個)















175. MORGAN & OATES

Abstract Floral Pink Ladies' Wrap MORGAN & OATES 抽象碎花粉色女士披肩 抽象的な花柄 ピンクレディースラップ

Luxuriously soft and light, this stylish wrap features an intricate blend of the purest cashmere and finest merino wool. Its sophisticated abstract floral print, subtle greys and soft pinks make it a fashionable accessory. One-year manufacturer's warranty. This colour is a duty free exclusive. (Size: 60 x 180cm)

此披肩的款式雅致·觸感柔軟輕盈·極盡奢華。它選用純正羊絨及 纖細羊仔毛精心混紡而成·並以精緻的抽象花卉圖案點綴·配搭淡雅 柔和的灰色和粉紅色調·是您今季必備的時尚配飾。一年原廠保養。 此顏色為免税市場獨家發售貨品。(尺寸:60×180厘米)

HK\$ 550 US\$ 71



、Also available for HK & regional delivery 另提供府上送貨(香港及亞洲特定地區)



176. PORSCHE DESIGN Reversible Leather Belt

PORSCHE DESIGN 雙面皮帶

リバーシブル レザー ベルト

A business belt for a modern, tech savvy look. Featuring reversible wear, this versatile belt offers a choice of two surface designs – black grained and black carbon print. Made of the finest Italian leather, this belt's rotatable buckle comes in galvanised titanium paint. These worldwide renowned Porsche Design belts are handcrafted in Austria and individually adjustable. Two-year international warranty. (Size: 3.5 x 115cm) 別具科技感及現代品味的雙面商務皮帶,提供黑色粒紋和黑色碳纖維兩種紋理可供選擇。選用精緻的意大利皮革製成,配搭可旋轉式鈦金屬色皮帶扣,百搭易襯各種裝扮。品牌推出的各款皮帶享譽全球,全部於奧地利以人手精心製作。皮帶長度可自由裁剪。兩年國際保養。(尺寸:3.5 x 115厘米)

нк\$ 1,320 us\$ 170













177. ÖGON DESIGNS Quilted Aluminium Wallet - Model Quilted Button Rose Gold

ÖGON DESIGNS 菱格紋保安鋁製銀包:玫瑰金 キルテッド アルミ ウォレット - モデル キルテッド ボタン ローズ ゴールド

This elegant, lightweight and strong guilted wallet gives you guick access to your cards while providing optimum protection. Designed to be opened with one hand, it holds 10 cards and cash. Features a metal lock. RFID safe for protection against demagnetisation and electronic data theft. Made in France. Lifetime international warranty. (Size: 10.8 x 7.2 x 2cm; weight: 78g)

款式優雅、既輕巧又堅固的菱格紋銀包,方便您快速取放卡類,還能為隨身財物提供最佳保護。採用別 具巧思的單手開啟設計,可容納十張卡類及現金。配備金屬鎖釦。具備RFID防盜技術,可避免卡類消磁 損壞及電子資料遭竊等困擾。法國製造。永久國際保養。(尺寸:10.8 x 7.2 x 2厘米;重量:78克)

нкѕ 380 US\$ 49 (each 每個)





DUTY FREE EXCLUSIVE 免税市場專售

178, ÖGON DESIGNS

Smart Aluminium Wallet – Model Stockholm V2 Black

ÖGON DESIGNS 黑色Stockholm保安鋁製銀包V2

スマート アルミ ウォレット - モデル ストックホルム V2 ブラック

This wallet is lightweight yet strong and is designed to be opened with one hand. It gives you quick access to your cards and provides optimum protection. The wallet holds up to 10 cards and cash and features a metal lock. Water-resistant. RFID safe for protection against demagnetisation and electronic data theft. Lifetime international warranty. (Size: 10.9 x 7.6 x 2.2cm; weight: 84g)

這款既輕巧又堅固的銀包可以單手輕鬆開啟,方便您快速取放卡類及提供最佳保護。可容納十張卡類及 現金並配備金屬鎖釦。具防水功能。採用RFID防盜技術,可避免卡類消磁損壞及電子資料遭竊等困擾。 永久國際保養。(尺寸:10.9 x 7.6 x 2.2厘米;重量:84克)

нкѕ 450 US\$ 58 (each 每個)









MADE IN GERMANY



GENUINE ITALIAN LEATHER



FOR 12 CARDS 5 cards in alu case (max.4 embossed &1 flat) 7 cards in envelope



RFID SAFE









DUTY FREE EXCLUSIVE 免税市場專售

179.TRU VIRTU® 'Click & Slide' Wallet Hi-Tech Leather – Black TRU VIRTU®「Click & Slide」高科技皮革銀包 – 黑色

「クリック&スライド」 ハイテクレザー財布 - ブラック

DUTY FREE EXCLUSIVE 免税市場專售

180.TRU VIRTU® 'Click & Slide' Leather Wallet – Rhombus/Coral TRU VIRTU®「Click & Slide」皮革銀包 – 紅色菱形紋理

「クリック&スライド」 レザー財布 - 菱形/コーラル

The 'Click & Slide' wallet is not much bigger than a credit card. With a touch of a finger, up to five cards slide out automatically without the need to open the wallet. It protects all cards in the aluminium case against electronic data theft from NFC/RFID-chips and demagnetisation. The fold-out leather section gives a convenient 'tap and go' access for metro cards. Compact and slim, the wallet fits into your pocket and is ideal for everyday use. The envelope is made of finest Italian leather and offers space for additional seven cards and banknotes. Made in Germany. Two-year international warranty. These colours are duty free exclusive. (Size: 9.9 x 2.1 x 6.7cm; weight: 88g) 「Click & Slide」銀包的大小與信用卡相若·輕觸一下,最多五張卡即會自動滑出·無需打開銀包存取。內置鋁製盒身可保護卡片內的NFC/RFID晶片,防止個人資料被隔空讀取·同時還能避免卡片消磁。採用折疊式封套設計·方便您輕鬆拍交通卡,而且款式輕巧纖薄,讓您輕鬆放入口袋,迎合日常需要。封套選用優質的意大利皮革製成,可供放置額外七張卡類及紙幣。德國製造。兩年國際保養。以上兩款顏色

нк**s 690** uss **89**



Also available for HK & regional delivery 另提供府上送貨(香港及亞洲特定地區)

為免税市場獨家發售貨品。(尺寸:9.9 x 2.1 x 6.7厘米;重量:88克)





Rounded corners for best comfort 圓順角位確保手感舒適

High-tech resin Robutense[™] 高科技樹脂 Robutense[™]邊框





Permanent elastic 彈性經久耐用

Features

- Space for up to 12 cards, multiple banknotes and receipts
- High-quality leather cover
- · Light, elastic high-tech resin frame
- Smooth edges and corners
- Designed and manufactured in Germany

特色

- •可放置多達12張卡、多張紙幣及收據
- •表層選用優質皮革製造
- •輕巧、具有彈性、耐用的高科技樹脂邊框
- •圓順的邊緣及角位設計
- •於德國設計及生產



ULTRALIGHT 18 GRAMS UP TO 12 CARDS





CHROME-FREE TANNING

181. I-CLIP Carbon Optic Wallet with RFID Protection

I-CLIP RFID碳纖維錢包

RFID プロテクション付きのカーボン オプティック ウォレット

Always keep track of your cards with this slim and lightweight wallet that's barely larger than a credit card. It can securely store up to 12 cards as well as banknotes. Thanks to its compact design and high-quality leather, I-CLIP fits comfortably in any pocket so you can keep your valuables on your person. The gentle rounded corners and ergonomic high-tech clip won't damage clothing. A must-have for any trip, it also makes for an elegant gift. Comes with one set of two RFID shields that prevent data theft. One-year international warranty. (Size: 8.6 x 6.5 x 1.7cm)

這款纖薄輕巧的錢包,尺寸僅比信用卡大少許,讓您妥善收納多達12張卡和鈔票。小巧的設計結合 優質皮革,可輕鬆放入任何口袋,方便您隨身攜帶個人財物。採用圓順角位設計,並內建高科技人體工學鈔票夾,不會勾損衣物。I-CLIP是您外出旅遊的必備配件,亦是大方得體的送禮首選。附一套兩張射頻識別保護卡。一年國際保養。(尺寸:8.6×6.5×1.7厘米)

HK\$ 390 US\$ 50









www.i-clip.com | MADE IN GERMANY



182. LOQI

Vincent Van Gogh The Starry Night Bag LOQI 梵高星空環保購物袋

フィンセント・ファン・ゴッホ スターリー ナイト バッグ

Dutch artist Vincent van Gogh is one of the world's most well-known artists. He only painted for about 10 years, yet produced more than 2,000 works - all in his unmistakable, signature style. One of his most famous pieces, The Starry Night, is immortalised on this tote bag. Admire those sumptuous swirls and beautiful depiction of the nighttime sky wherever you go. (Size: 50 x 42 x 1cm)

荷蘭藝術家梵高是世界上最知名的藝術家之一。他作畫只有 約十年,卻創作出2,000多幅作品,全部風格鮮明。帶著這個 手提袋, 進入梵高不朽名作《星夜》的世界, 隨時感受絢爛的 漩渦和歡快的夜空。(尺寸:50 x 42 x 1厘米)

нк**s 120 uss** 16



Also available for HK & regional delivery 另提供府上送貨(香港及亞洲特定地區)



Features 特色

- Water resistant
- · Certified by OEKO-TEX® Standard 100
- · 防潑水
- •符合OEKO-TEX®
- Standard 100標準

























183. CABINZERO

Adv Dry 30L Waterproof Backpack – Black 凱賓零 30L歷險系列防水背囊 - 黑色 Adv ドライ 30L ウォータープルーフ バックパック - ブラック

Designed to keep all of your belongings dry in rough weather, this packable backpack features a wide-top access and roll-top closure, which act as a waterproof seal. A fabric shell and taped seams make the bag water-resistant. It also includes a removable zipper pouch with RFID blocking and lightweight air-mesh shoulder strap, for added peace of mind and comfort. Meets airline hand-carry specifications. Comes with elastic bungee cord. Ten-year international warranty. (Size: 50 x 32 x 15cm; folded size: 20 x 30cm) 這款可摺疊收納的背囊採用頂部袋口全開及翻捲摺疊封口的防水 設計,讓您在最惡劣的天氣下亦能保持隨身物品乾爽。選用高密度 防水材料及熱熔膠貼製造,提供卓越的防水效果。內部還配備 一個防RFID掃描的可拆卸式拉鏈小袋,以及輕盈的透氣網布背 帶,讓您倍感安心舒適。符合登機行李尺寸。附可調校之彈力橡 筋繩。十年國際保養。(尺寸:50 x 32 x 15厘米;摺疊後尺寸: 20 x 30 厘米)

HK\$ **470** uss **61**



Also available for HK delivery 另提供府上送貨 (香港)

184.TRAVELMALL SWITZERLAND

Multi-Functional Heat & Massage Pillow with Patented Pump & Foldable Hood

歐斯科 多功能熱能按摩頸枕連專利充氣裝置及可折疊U型帽特許取得済みポンプ&折り畳み式のフード付きの多機能のヒート&マッサージ ピロー

This 4-in-1 multi-functional pillow offers integrated heat and massage functions. It also features a foldable hood, a special built-in 3D pump and a release system with patented technology for inflating and deflating the pillow easily. More than just a pillow, it can be used as a straight massage cushion for use on your spine, legs, or tired muscles. Adjustable firmness moulds to the contours of your neck surrounded by bounce cushion, providing a well-supported sleeping position. The hood blocks out unwanted light in the plane cabin or serves to re-direct air-conditioning from your head or eyes. One-year international warranty. (Size: 28 x 25.5 x 13cm)

這款四合一多功能枕頭,集熱能及按摩功能於一身。它還設有一個可折疊U型帽,以及採用獨特技術的3D按壓式專利充氣及放氣裝置,可輕鬆為頸枕充氣及放氣。有別於一般枕頭,它亦可用作按摩墊,有助紓緩脊椎、腿部或疲憊的肌肉。頸枕的軟硬度及氣密性可隨個人喜好調整,內部設有具彈性的軟墊,確保您睡覺時頸部和頭部獲得妥善支撐。U型帽可以阻擋機艙內不必要的光線,或阻擋吹向頭部或眼部的空調冷氣。一年國際保養。(尺寸:28×25.5×13厘米)

HK\$ 770 US\$ 99











Features

- · Massage for relieving fatigue
- Heat feature aids blood circulation and keeps you warm
- Smart inflating/deflating function

特色

- 按摩功能可緩解疲勞
- 熱能功能有助促進血液循環, 讓您常保溫暖舒適
- •智能充氣/放氣功能















Features

- Headphone jack cable hole
- · A hidden bag (for keys or headphones)
- · Adjustable belt
- Double-layer design with front pocket for holding small items
- Ideal for everyday use

特色

- 手機的耳筒專用線孔
- •隱藏暗格(可放置鑰匙或耳機)
- 可調校長度的腰帶
- •雙層置物設計,前袋可放置零碎物品
- 適合於日常使用

185.TRAVELMALL SWITZERLAND

Multi-Functional Smart Waist Travel Bag with RFID-Blocking Compartment

歐斯科 多用途RFID防盗設計智能腰包 RFIDブロッキング コンパートメント付きの多機能のスマー トウエスト旅行バッグ

Keep your personal belongings ultra-safe during your vacation! This slim, lightweight, multi-functional unisex travel bag fastens comfortably around your waist and features three separate compartments that are perfect for carrying essential travel items. Pack your passport, smartphone (four to six-inch screen), credit cards, ID cards and money in a secure inner compartment. Advanced RFID-secure technology protects your cards from data theft, while a hidden pocket expands to fit a water bottle (500ml). One-year international warranty. (Size: 90 x 11.5 x 0.4cm)

用它來妥善保管隨身財物,安心享受精采假期!設計纖薄輕巧的多用途旅行腰包,可舒適地繫於腰間,男女皆適用。設有三個獨立間隔,最裡面的間隔讓您穩妥放置隨身旅行用品,包括護照、智能手機(四至六吋屏幕)、信用卡、身份證及現金。先進的RFID防盜技術可有效保護個人資料免被盜竊;另外設有一個可收納式小袋,可用於攜帶500毫升容量的水樽。一年國際保養。(尺寸:90×11.5×0.4厘米)

HK\$ 160 US\$ 21



186. 24BOTTLES Clima Bottle

24BOTTLES Clima保温杯 クライマ ボトル

Clima keeps your beverages hot for 12 hours and cold for 24 hours with its double insulation technology. It merges form, function and environmental awareness, and its authentic, sleek stainless steel design makes it perfectly convenient and easy to carry. Join 24Bottles' movement for a more sustainable future with your own ultra compact Clima bottle!

Clima保溫杯採用雙層絕緣技術·為您提供長達12小時保溫及24小時保冷效果。其設計結合外觀、功能及環保理念·光滑的全不銹鋼材質方便易攜。立即選購您的Clima保溫杯·與24Bottles一同推動環保,支持可持續發展的未來!

HK\$ 280 US\$ 36



Also available for HK delivery 另提供府上送貨(香港)



Features 特色

- · Capacity: 330ml
- Size: 7.3 x 3.3 x 15cm
- Weight: 202g
- 18/8 grade stainless steel
- 容量:330毫升
- •尺寸: 7.3 x 3.3 x 15厘米
- 尺寸: 7.3 x 3. • 重量: 202克
- 18/8食用級不銹鋼











187. POKITO Collapsible Pop Up Cup

POKITO 可折疊環保杯

折りたためるポップ アップ カップ

This eco-friendly and reusable cup is perfect for hot or cold drinks. Portable and convenient, it folds down to a few centimeters in size. Versatile and practical, it pops up to three different sizes: grande (475 ml), medio (350 ml) or espresso (230ml). BPA-free and dishwasher safe. Made in UK. (Size: 9.8 x 9.8 x 16cm; weight: 120g)

這款環保杯可重複使用,適合盛載冷、熱飲品,折疊後高度僅為數公分,方便您隨身攜帶,極為實用。可提供大杯(475毫升)、中杯(350毫升)或濃縮咖啡(230毫升)三種容量,用途非常廣泛。不含雙酚A,可放入洗碗機清洗。英國製造。(尺寸:9.8×9.8×16厘米:重量:120克)

нк**\$ 160** us**\$ 21**



Also available for HK & regional delivery 另提供府上送貨(香港及亞洲特定地區)





